



Bruce Arndtsen, Department of Chemistry

Statement

I am a James McGill Professor in Chemistry. My research program is in green chemistry & catalysis. I have taught classes ranging from introductory courses to the graduate level, recently served on the NSERC-DG committee, and currently chair an NSERC-Canadian Society of Chemistry liaison committee. The next Dean of Science would ideally have a track-record of academic & research leadership, a long-term vision for our faculty, the ability to recognize emerging research topics across all science disciplines, a commitment to collegial governance, and the ability to promote the interests of the Faculty and its units within McGill.

Bruce Arndtsen, Département de Chimie

Déclaration

Je suis le professeur James McGill en chimie. Mon programme de recherche se concentre sur la chimie verte et la catalyse. J'ai enseigné des cours allant des niveaux d'introduction jusqu'au niveau des études supérieures, j'ai récemment siégé au comité NSERC-DG, et je préside actuellement un comité de liaison NSERC-Société canadienne de chimie. Le prochain doyen des sciences devrait idéalement avoir une expérience avérée en leadership académique et en recherche, une vision à long terme pour notre faculté, la capacité de reconnaître les sujets de recherche émergents dans toutes les disciplines scientifiques, un engagement envers la gouvernance collégiale, et la capacité de promouvoir les intérêts de la Faculté et de ses unités au sein de McGill.